
 

Fanny Andersson 
 

 

Jag heter Fanny Andersson och är 14 år gammal. Min mamma och jag har Kallared 

Stuteri och föder upp Welsh Sektion B. Vi är inget stort stuteri och har endast 3 

ston/ungston. Vi har ett avelssto, Eyarth Sophia, en tvååring, Janpete Classy Lady och 

ett föl fött i år, Kallared D’One. Jag har även en Welsh Cob, Linner Heulyn, som jag får 

låna av vår vän Susanne Lindh, som jag satsar på att rida ridklasser och tävla i hoppning 

med i framtiden. 

 

Hur kom det sig att jag började med Welsh? 

Har alltid tyckt om welsharna väldigt mycket och växte upp med att rida ridklasser, 

mamma hade aveln och visade hästar. Så det kom sig ganska naturligt att även jag skulle 

hålla på med just Welsh eftersom hon gjorde det.  

 

Vad gör jag med mina hästar? 

Sophia som är 20 år myser jag mest med, unghästarna hanterar jag och tränar inför 

utställning. Heulyn rider och tränar jag. Under sommaren brukar jag och min mamma 

ta emot welshar för inridning och utställning.  

 

Ett fint minne? 

Ett väldigt fint minne var när jag och mamma var på utställning på Salsta gård, Linner 

Heulyn blev BIS och Lady blev Res BIS! Något jag aldrig kommer att glömma! 


